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Ügyiratszám: DFV/289-5/2025. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

2025. február 18-án (kedden) 1800 órakor megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Az ülés helye: Dunaföldvári Polgármesteri Hivatal Díszterme  

 

Az ülésre hivatalosan meghívót kapott és szavazati joggal jelen van: 

Horváth Zsolt     polgármester 

Lipták Tamás    alpolgármester 

Jákli Mihály    képviselő 

Jákli János    képviselő 

Kiss Lajos Csaba   képviselő 

 

Az ülésre hivatalosan meghívót kapott és az ülésen jelen van: 

dr. Horváth Zsolt   jegyző 

dr. Révész Judit   aljegyző 

Lajkó Andor    Városfejlesztési és Műszaki Iroda irodavezető 

Baráthné Ruzicska Erika  Polgármesteri és Jegyzői Iroda irodavezető 

Lajkó Andor    Városfejlesztési és Műszaki Iroda irodavezető 

Baksáné Lubik Zsuzsanna  Pénzügyi és Adó Iroda irodavezető 

dr. Lóki-Sánta Renáta   jegyzőkönyvvezető 

 

A lakosság részéről jelen van: 

A csatolt jelenléti íven szereplő személyek.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 

megjelent 8 képviselővel a Képviselő-testület határozatképes. A jegyzőkönyv vezetésére 

felkéri dr. Lóki-Sánta Renáta köztisztviselőt, a jegyzőkönyv hitelesítésére pedig Jákli János 

képviselőt. 

 

A Képviselő-testület egybehangzó 8 igen szavazattal elfogadja a jegyzőkönyvvezető és a 

hitelesítő személyét, valamint az ülés napirendjeit az alábbiak szerint: 

 

Meghívó 

 

1. Beszámoló Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő testülete 2024. évi 

munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

2. Beszámoló Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő testülete 2025. évi 

terveiről: 

• 2025. évi költségvetés 

• folyamatban lévő és várható pályázati lehetőségek 

• egyéb fejlesztési tervek, beruházási lehetőségek 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

3. Válaszadás a lakosság által feltett közérdekű kérdésekre 
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NAPINRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA 

 

1. Beszámoló Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő testülete 2024. évi 

munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

Horváth Zsolt polgármester: Köszönti a személyesen megjelent városlakókat, valamint a 

televízió és online csatorna nézőit. Elmondja, hogy évente egy alkalommal kerül összehívásra 

a közmeghallgatás, de egész évben van lehetőség arra, hogy a város lakói problémáikkal, 

javaslataikkal felkeressék az önkormányzatot. Elmondja továbbá, hogy a Képviselő-testület 

munkája nyilvános, az előterjesztések, az ülésekről készült jegyzőkönyv, valamint a 

meghozott döntések a dunafoldvar.hu oldalon megtekinthetőek. Hozzáteszi, hogy ez az 

önkormányzat hivatalos információs fóruma, de az információk gyors áramlásának biztosítása 

érdekében a facebook-on is közzétételre kerülnek a közlemények.  

Ismerteti a költségvetést alkotó tényezőket, az állami támogatásokat, és az adóbevételeket. Ezt 

követően bemutatja az önkormányzat 2024. évi bevételeit és kiadásait. Röviden bemutatja azt 

is, hogy 2024-es évben milyen fejlesztésekre fordítottak a költségvetésből.  

Tájékoztatást nyújt továbbá a járda rendezés lehetőségéről, az utak fejlesztéséről, az 

intézményi működtetésről és az intézményekre fordított beruházások mértékéről, a 

szúnyoggyérítésre fordított keretről, a vis major támogatással elvégzett beruházásokról. 

Bemutatja azokat a kiadásokat is, melyet önként vállalt feladatokra fordítottak, ezen belül 

kiemeli, hogy milyen európai uniós és magyar kormányzati támogatások igénybevételével 

milyen beruházásokat valósítottak meg. Tájékoztatást nyújt a térfigyelő kamerarendszer 

működéséről, illetve ezzel kapcsolatosan a tavalyi évben elvégzett fejlesztési beruházásokról.  

Ismerteti, hogy milyen területeket, ingatlanokat vásárolt meg az önkormányzat, a jövőbeli 

fejlesztési célok megvalósítása érdekében. Ismerteti továbbá, az egészségügyi 

ellátórendszerben elvégzett beruházásokat, a településen végzett parkoló kialakításokat, 

valamint a sportpályára fordított támogatásokat. 

 

Kiss Lajos Csaba képviselő: Köszönti a megjelenteket valamint a televízió nézőit. Ismerteti 

a humán bizottság munkáját és feladatait. Ismerteti a városban megvalósuló rendezvényeket, 

melyhez megköszöni a civil szervezetek hozzájárulását. Számszakilag bemutatja a 2024. évi 

civil szervezetek támogatására fordított forrásokat, a szervezetek által ellátott feladatokat.  

 

18:36 perckor Roll Dániel a Dunaföldvári Dunaparti Idegenforgalmi Kft. ügyvezetője 

megérkezett. 

 

Beszél a strand és gyógyfürdő üzemeltetéséről, annak finanszírozási módjairól. A jövőbeli 

fejlesztési lehetőségekről, tervekről. Röviden ismerteti a dunaföldvári idősek otthonának 

működését, illetve beszél az önkormányzati szociális támogatási rendszerről, különösen a 

fiatalkorúaknak és az időskorúaknak nyújtott támogatásokról. Elismeri, hogy számos 

fejlesztési lehetőség van még a városban, de bízik benne, hogy a város lakosai látják, hogy a 

képviselők folyamatosan a város érdekeit szem előtt tartva hozzák meg döntéseiket.  

 

Lipták Tamás alpolgármester: Ismerteti a Duna utca 13. sz. alatti ingatlanon (teljes 

egészében európai uniós forrásból) megvalósuló beruházást, valamint az önkormányzat által 

nyújtott szociális támogatásokat, külön kiemelve az időskorúak támogatását, illetve a tűzifa 

támogatást. Kéri a lakosokat, hogy legyenek szociálisan érzékenyek egymás iránt. A szociális 

támogatások biztosításában kiemeli a Pannonia Bio Zrt., a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 

Egyesület, valamint a Vöröskereszt Egyesület munkáját. Kéri a lakosságtól, hogy ha 
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problémát észlelnek, bátran jelezzék az erre alkalmas fórumon, mivel a képviselők az ő 

érdekükben, nevükben végzik a munkájukat.  

 

19:00 órakor Jákli Viktor képviselő elhagyja az üléstermet, a Képviselő-testület 7 fővel 

határozatképes. 

 

Géczi László Balázs képviselő: Ismerteti az egészségházban végzett fejlesztéseket, illetve a 

jövőbeli terveket. Elmondja továbbá a helyi labor működésével kapcsolatban, hogy a laborban 

folyamatosan nő a betegek ellátása, számszakilag bemutatja, hogy hányan vették igénybe a 

kislabor szolgáltatását. Jelentést adott a gyermekorvosi ellátásról és a védőnői ellátásról. 

Elismeri a gyermekorvos emelt szintű feladat-ellátását, megköszöni az egészségügyi dolgozók 

lelkiismeretes munkáját. Tájékoztatást nyújt a tüdőszűrő igénybevételéről is. Ezzel 

kapcsolatban elmondja, hogy évek óta nő az igénybevevők száma, melyet szűrővizsgálatot 

minden évben támogat az önkormányzat. Tájékoztatást nyújt a mammográfiai vizsgálat 

igénybevételének lehetőségéről is. Kéri a lakosságot, hogy ebben a vírusos időszakban az 

egészségügyi intézményekben viseljenek maszkot. Végül részletes tájékoztatást nyújt az 

orvosi és ügyeleti ellátás igénybevételéről és annak módjairól kiemelve, hogy az orvosi 

ügyelet a 1830-as telefonszámon érhető el. 

 

2. Beszámoló Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő testülete 2025. évi 

terveiről: 

• 2025. évi költségvetés 

• folyamatban lévő és várható pályázati lehetőségek 

• egyéb fejlesztési tervek, beruházási lehetőségek 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

Jákli János képviselő: Ismereti az önkormányzat kötelező feladatait, az ehhez szükséges 

forrásokat, kiemeli a költségvetésben rejlő nehézségeket. Elmondja, hogy a kormány 

befagyasztotta az iparűzési adóbevételeket, mellyel forrásokat von el a településektől. Ez 

megnehezíti a költségvetés tervezését a 2025 évre. Számszakilag ismerteti a 2025 év várható 

bevételeit, és a várható kiadásokat. Elmondja, hogy a képviselők célja az óvatos gazdálkodás, 

céljuk mindig az, hogy a költségvetés egyensúlyban legyen. Ismerteti a közeljövőben elérhető 

pályázati lehetőségeket is.  

 

3. Válaszadás a lakosság által feltett közérdekű kérdésekre 

 

Horváth Zsolt polgármester: Tájékoztatja a megjelenteket és a televízió nézőit, hogy a 

ebben napirendi pontban a telefonon, emailon és személyesen feltett kérdésekre fog választ 

adni a Képviselő-testület.  

 

Baglyas Ferenc telefonon teszi fel kérdéseit: Azt kérdezi, hogy Aradi köz felújítása mikorra 

várható? Megkérdezi továbbá, hogy a Kéri utca és a 6. sz. főút lámpás kereszteződése helyett 

van-e tervben körforgó kialakítása?  

 

Horváth Zsolt polgármester: Elmondja, hogy az Aradi köz felújításához engedélyes tervvel 

rendelkezik az önkormányzat, de az ehhez szükséges forrás azonban nem áll rendelkezésre. A 

Kéri utca azon területe a magyar állam közútkezelésében van, ott a körforgó kialakítása állami 

feladat lenne.  
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Horváth Zsolt polgármester: Sallai Gábor emailban tette fel kérdéseit, melyet röviden 

szóban ismertet. A felvetésekkel kapcsolatban elmondja, hogy az önkormányzat minden 

esetben a közösség érdekében végzi a tevékenységét. Elmondja, hogy az emailban megjelölt 

tervek szükségességét elismeri, de forrás hiányban ezeket egyenlőre nem tudja megvalósítani 

az önkormányzat.  

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Iroda irodavezető: Számszakilag ismerteti, hogy 

az emailban megjelölt beruházások hozzávetőlegesen milyen költségekkel járnának. Ehhez 

jelenleg a szükséges forrás nem áll rendelkezésre.  

 

Csoma Ferencné dunaföldvári lakos: Nehezményezte, hogy nem kapott 

gyógyszertámogatást, azért mert rendelkezik egy haszonélvezeti joggal. Kérte, hogy a 

kemping felé vezető szervízút legyen eligazítva, véleménye szerint gyalogos közlekedésre 

alkalmatlan a terület.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Elmondja, hogy a híd alatti rész és a parkoló felújítására volt 

csak 2024-ben forrás. A szervízút felújításának szükségességét érzi, de forráshiány miatt 

eddig nem valósult még meg a beruházás.  

 

Csoma Ferencné dunaföldvári lakos: Megkérdezi, hogy a Béke tér 1. sz. alatti ingatlan elől 

mikor kerülnek el a kordonok? 

 

Horváth Zsolt polgármester: A napokban elviszik onnan a kordonokat. Az épület teljes 

felújításához folyamatos a forráskeresés. Hozzáteszi, hogy a gyógyszertámogatás iránti 

kérelmét a holnapi napon újra megvizsgálja a szociális iroda, jöjjön be.  

 

Slámer István dunaföldvári lakos: Megköszönte a Képviselők a Várnapok lebonyolításához 

2024. évben nyújtott támogatását. Elmondja, hogy anyagilag ez a rendezvény nagyon 

megterhelő, ennek érdekében nyújtottak be támogatási kérelmet és tisztelettel kéri a 

Képviselők támogatását 2025 évben is.  

 

Horváth Zsolt polgármester: A február 25-ei ülésen kerül elfogadásra a 2025. évi 

költségvetés, melyben ebben a kérelemben is döntést hoz a Képviselő-testület.  

 

Slámer István dunaföldvári lakos: Javasolja, hogy a Parti fesztivál rendezvényt a 

dunaföldvári lakosok ingyenesen vehessék igénybe. Ehhez kapcsolódóan javasolja, hogy 

fontolja meg a Képviselő-testület, hogy a Parti fesztivál rendezvényt a Hősök tere helyet a 

vásártéren rendezi meg.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Elmondja, milyen indokok alapján kell belépőjegyet fizetni a 

Parti-fesztiválra.  

 

19:40 perckor Jákli Viktor képviselő visszatér az ülésterembe. A Képviselő-testület 8 fővel 

határozatképes. 

 

Kiss Lajos Csaba képviselő: Részletesen ismerteti, hogy milyen költségvetési vonzata van a 

parti fesztivál rendezvénynek. Elismeri az igényt, de ahhoz hogy színvonalas előadókat 

hívjanak ahhoz szükség van a bérletek árusításához. 
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Horváth Zsolt polgármester: Egy betelefonáló panaszát ismerteti az El-dent Kft. 

vonatkozásában. Tekintettel arra, hogy ez egy személyes ügy, ezt a honlapi napon 

személyesen fogja a betelefonálóval megbeszélni. Ezt követően Nagy István emailban feltett 

kérdéseit ismerteti. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy a Képviselő-testület nem tervezi az 

jelenlegi iparterületek bővítését. A Dunaföldvári Football Club támogatásával kapcsolatban 

elmondja, hogy a sport kötelezően ellátandó feladat, az ehhez biztosított támogatás sportpálya 

fejlesztésre lett fordítva. A közterületen elhelyezett mécsesekkel kapcsolatban kérte a 

lakosságot, hogy a kihelyezett mécseseket szedjék is össze.  

 

Czobor Péterné dunaföldvári lakos: Nehezményezi a magas temetési költségeket. 

Részletesen ismertette milyen költségeket kellett kifizetnie a temetkezési vállalkozónak. 

Véleménye szerint olyan szolgáltatásokat is kiszámlázott a vállalkozó, amit nem is végzett el. 

Kérte, hogy a Képviselő-testület tegyen lépéseket ebben az ügyben.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Kéri, hogy ebben az ügyben személyesen egyeztessenek majd. 

Kéri, hogy jöjjön be a Hivatalba ebben az ügyben.  

 

Jákli Mihály képviselő: Örömmel veszi, hogy ilyen változatos témák merültnek fel a mai 

közmeghallgatáson. Megérti a lakosság felháborodását az El-dent Kft. működésével 

kapcsolatban. A fogászati ellátás működése többször volt már téma a Képviselő-testület előtt 

is. A temetkezési szolgáltatóval kapcsolatos problémákat is megérti, de azt tudnia kell a 

lakosságnak, hogy a temető az egyház tulajdonában van, így a működtetést az ő általa 

kiválasztott vállalkozóval végzi. Az önkormányzat a hulladék elszállítását azonban évek óta 

támogatja.  

 

Kiss Béla dunaföldvári lakos telefonon teszi fel kéréseit: Kéri a Baross dűlő 

kamionforgalmának megszüntetését, illetve a Külső-Téglaház utca lesóderezését.  

 

Jákli Viktor képviselő: Válaszul elmondja, hogy az utcában csak az ott lévő telephelyre 

mennek be a kamionok. Ha ezt megtiltja az önkormányzat, akkor ellehetetlenülnek az ott lévő 

vállalkozások.  

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Iroda irodavezető: Válaszul elmondja, hogy már 

meg van rendelve a tereprendezéshez szükséges sóder.  

 

Tóth István dunaföldvári lakos: Nehezményezi, hogy a lakosság akarata ellenére 

(emlékeztetőül elmondja, hogy két alkalommal személyesen és online is felmérték a lakosság 

igényét) nem a Hősök terén kerül lehelyezésre az 56-os emlékmű. Kéri, a Képviselő-

testületet, hogy egy erre alkalmas és méltó emlékművet készíttessen az 56-os hősök emlékére, 

melyet az eredeti elképzelés és lakossági akarat alapján a Hősök terén helyezzen el.   

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismerteti a Képviselő-testület indokait, amiért úgy döntöttek, 

hogy a Rákóczi utcán kerül elhelyezésre az 56-os emlékmű.  

 

Tóth István dunaföldvári lakos: Elmondja, hogy a dunaújvárosi szovjet katonai sírokat 

exumálták és méltó helyre helyezték át. Az emlékművet is elbontották és újra felépítették az 

újratemetés helyén. Azt javasolja, hogy járjon el hasonlóan az önkormányzat a Hősök terén is. 

Méltó helyet kellene keresni a volt szovjet katonai elesetteknek.  
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Horváth Zsolt polgármester: Ezt az ügyet már korábban is megvizsgálták. De a Képviselő-

testület nem támogatta. Az erre irányuló kérelmét írásban is adja be, és újra Képviselő-testület 

elé fogja vinni az ügyet.  

 

További hozzászólás és kérdés nem hangzik el, Horváth Zsolt polgármester 21:15 perckor 

lezárja Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete közmeghallgatását. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Zsolt      dr. Horváth Zsolt 

polgármester        jegyző 

 

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

 

 

Jákli János 

képviselő 

 

 

 


